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Ročníkové práce 2014 

28. května opět po roce žáci 5. ročníku prezentovali své 
ročníkové práce před svými spolužáky, rodiči i pedagogy. 

Každý z nich si vybral téma, k jehož zpracování pak 
během školního roku získával potřebné informace a 

postupně tak vytvořil prezentaci. Bohužel chuť 
k vytvoření ročníkové práce měli letos pouze čtyři žáci. 

Těm ostatním došly síly a práci nedokončili. Snad se to 
příští rok zlepší.☺  

Dozvěděli jsme se mnohé z oblasti sportu a florbalu, 
počítačových her, kuchařského umění i dějin fotografie. 



V jednom případě jsme měli možnost ochutnat  

i výborný moučník. Práce byly velmi pěkně připravené, 
děti si na nich daly opravdu hodně záležet. Zúročila se 

jejich píle. Ocenění se jim dostalo nejen získaným 
titulem absolvent, ale i obdivem spolužáků. 

Návštěva klauna ve škole  

„Tůdle, nůdle. Ahóóój,“ tak tímto pozdravem nás  
2. června přivítal na zahradě školy cirkusový klaun 

Tůdle, který poté s pomocí dětí zachránil cirkus před 
modernizací a zlým ředitelem.  

Děti si vyzkoušely chůzi po laně, přetahování, 
pantomimu nebo si zahrály jako herci v pohádkovém 

představení „O řepě“. Některé děti byly malinko 
zklamané, protože očekávaly příjezd lvů, tygrů, slonů a 

různých artistů, ale i přesto věřím, že se jim vystoupení 
líbilo a byly spokojené. Společně jsme strávili hodinku 

plnou legrace a zábavy. Děkujeme rodičům za podporu 

této akce. (K. M.) 



 

Hurá, byli jsme v Legolandu! 

Letošní školní výlet jsme si jeli opravdu užít do německého 
Legolandu. A že jsme si ho užili, není opravdu pochyb! Ve 
středu 11. června ve 13 hodin začala naše cesta za zábavou. 

Autobus byl klimatizovaný a tak nás okolní horko vůbec 
neobtěžovalo. Po šesti hodinách jízdy jsme se ubytovali 

v motelu na kraji historického města Ulm. Děti byly už 
z ubytování nadšené a z ranní snídaně také. Ale to hlavní nás 
teprve čekalo. Přesně v 9:45 jsme stáli před branami 

Legolandu a toužebně očekávali jeho otevření. Pak už nám nic 
nebránilo vyzkoušet a užít si všechny atrakce, které zábavní 

park nabízel. Prohlédli jsme si Lego miniaturní městečko a 
letiště. Navštívili jsme Lego džungli, egyptskou pyramidu, 
podmořský svět a ztracenou Antlantidu. Vozili jsme se na 

vodních atrakcích – řeka s vodopádem a pirátská loď 
s pevností. Nesměly chybět ani horské dráhy. Bylo to úžasné, 

a když přišel čas odejít, nikomu se nechtělo. Myslím, že 
většina z nás by se do Legolandu určitě ještě jednou vrátila. 
Kdo ví, třeba se nám to podaří. (M.T.)  

 



„Legoland není jen pro děti, ale i pro dospělé, protože jsou 
tam atrakce, do kterých se i dospělí bojí jít. Podle mě je 

nejlepší atrakce Atlantis, v překladu podvodní svět, ale ne 
obyčejný. Byly tam pravé ryby i dva druhy žraloků: žralok 

citronový a žralok žlutý.“ (R. Dobeš, 4. r.) 
„ V Legolandu byla většina z lega. Byly tam i atrakce. Moje 
nejlepší atrakce byly dračí dráha. Po atrakcích jsme navštívili 

město z lega, kde byly obrovské stavby z lega.“ (M. Debroise, 
4. r.) 

„A pak ještě jedna atrakce, která se mi moc líbila. Byla to 
horská dráha s drakem. Projeli jsme zámkem, ve kterém byli 
panáčci z lega a poklad. Nejdříve jsme jeli pomalu, dojeli jsme 

k mučírně a k čarodějovi a nakonec k ocasu draka. Potom 
jsme viděli skoro celého draka a bum! Letěli jsme jako drak. 

Vyjeli jsme ze zámku, udělali pár zatáček a pádů dolů a pak 
jsme byli zase v zámku a hrozně šťastní jsme byli. Proto bych 
vám doporučila tohle na vlastní oči zažít.“ (K. Lapáčková,  

5. r.)  

Rok v naší školce 

Připadá nám to jako včera, když jsme se 2. září sešli na 

začátku tohoto školního roku. Pro některé děti to bylo poprvé 
a pro naše předškoláky už naposledy. Rok to byl velice pěkný, 
plný písniček, básniček, různých her, kulturních akcí a hlavně 

plný pohody a příjemné atmosféry. Děti poznaly mnoho 
nových kamarádů, se kterými strávily spoustu času jak při 

společné práci, tak při hře. Myslím, že všechny kulturní akce, 
které jsme absolvovali, byly velice pěkné a dětem se moc 
líbily. Rozloučení s předškoláky a vystoupení dětí na sále ve 

Stehelčevsi bylo i přes malý počet dětí, z důvodu vleklých 
nemocí, velice vydařené. Děti ukázaly vše, co se naučily. 

Tradiční rozlučka s budoucími školáky se neobešla bez dojetí 
rodinných příslušníků, ale i nás pedagogů. Naší poslední akcí 
byl výlet na farmu „Fištrón“ v Olešné u Hořovic. Farmu si děti 

mohly nejen prohlédnout, ale i pohladit spousty domácích 
zvířat. Celý den jsme strávili soutěžemi, prohlídkou farmy a 



 

malou dílničkou, kde si děti vyrobily svou ovečku na památku. 
Nejen, že jsme se bavili my, ale i náš průvodce Šáša byl 
obveselován dětskými odpověďmi. Pro zasmání vám nějaké 

z nich uvádím: „Jak se jmenuje táta hříbátka?“ „Hřeben.“ „Jak 
se jmenuje otec kachňátka? – „Kačer Donald.“  

Tento školní rok končí. Doufám, že vám utekl také tak 
příjemně, jako nám. A už teď se těšíme na 1. září, kdy se na 
MŠ znovu otevře a přivítá nové i známé tváře školkáčků. 

Přejeme vám krásné, klidné a slunné prázdniny. 
kolektiv pedagogů MŠ 

Školní akademie 

Už tradičně se na konci školního roku koná Školní akademie, 
kde vystupují se svým programem všichni žáci základní školy 
ze všech ročníků.  

I letos byl program velmi pestrý a pečlivě nacvičený. Diváci,  
a nebylo jich málo, mohli vidět taneční vystoupení dětí 

z Tanečního kroužku a slyšet muzikál „Karkulka“ od dětí ze 4. 
a 5. ročníku. Dále byly ke slyšení i vidění písně, básně a 



scénka v režii 1. a 3. ročníku a cirkusové vystoupení druhého 
ročníku. Pochlubili se i naši recitátoři, kteří se snažili uspět ve 

školním a oblastním kole dětské recitační přehlídky Slánka.  
Akademie měla i druhé dějství v podobě rozloučení se žáky 

pátého ročníku: Káťou Lapáčkovou, Aničkou Donovalovou, 
Kristýnkou Poláčkovou, Jakubem Dejmem, Filipem Černákem, 
Jirkou Křivánkem a Petrem Sejkem. Emoční atmosféru, při 

které se mnozí neubránili slzičkám, podpořili žáci svým 
rozloučením s celou školou a poděkováním nejen pedagogům, 

ale všem, kteří jim pomáhali během jejich docházky na 1. 
stupeň základní školy. Během těch pěti let z malých a 
vystrašených prvňáčků vyrostly v bezpečí a blízkosti svého 

domova a ve společnosti svých kamarádů samostatné děti, 
které se již rodiče nemusí bát pustit do školy do velkého 

města. Přejeme jim úspěšný vstup do školy, kterou si vybrali 
a hodně úspěchů v dalším životě. (L.N.) 

Poděkování 

 paní Alici Růžičkové za dárky ke Dni dětí pro školu a 

školku 
 paní Monice Barahonové za květiny pro předškoláky 

 paní Zuzaně Dolejší za květiny pro školáky 
 panu Miloslavu Beranovi a paní Evě Čtrnácté za pomoc 

s přípravnými pracemi na školní zahradě a zapůjčení 

nářadí 
 a také všem rodičům 

za skvělou spolupráci 
v uplynulém školním 
roce 

 

HEZKÉ A SLUNEČNÉ 

PRÁZDNINY 

PŘEJEME ÚPLNĚ 

VŠEM! 


